
Bestyrelsesmøde den 14. august kl. 19.00-21.00 i Troldehøjen 

  
Dagsorden: 

  
1. Høringssvar til budget 2025 

Vi fik lavet høringssvar til alle 6 emner i budget 25. De blev sendt ind til 
forvaltning samme aften. 

 
2. Høringssvar til digitaliseringsstrategien 

Alle enige om at denne var meget omfattende og der var ikke noget som vi 
kunne være uenige om – men gerne skole og dagtilbud adskilt til en anden 
gang. 

 

3. Evaluering af sommerferien - 

Vi havde 3 fra børnehaven og 3 fra vuggestuen som skulle passes i uge 

29 og 30. Der var dog kun 3 der mødte op. Rigtig gode uger med rigtig 

god stemning. 

Der var en udfordring i Satellitten i uge 28, da der pludselig var børn, 

der havde brug for pasning alligevel. Det betød, at der var brug for 

mere personale, end det, der i første omgang var tænkt. Det personale, 

der allerede var lovet ferie, kunne ikke kaldes ind på arbejde og derfor 

måtte vi gøre brug af vikarer. Vi måtte sende en ny besked ud til 

forældrene, for at høre om der var nogle, der kunne holde mere ferie – 

ellers kunne vores plan ikke hænge sammen. Kun 4 børn stod til at 

holde ferie. Bedre gik det med uge 31. Mange børn i vuggestuen havde 

kun 2 ugers ferie, hvorimod i børnehavedelen holdt langt de fleste børn 

3 uger. Det er nemmere at få en sommerferieplan til at hænge sammen, 

når børn holder 3 uger sammenhængende – på den måde kan 

halvdelen af personalet holde ferie i uge 28-29-30 og den resterende 

halvdel i 29-30-31. 



Godt med sommerferie, men også dejligt at komme tilbage igen. 

 
4. Evaluering af sommerfesten i børnehaven 

En rigtig dejlig sommerfest – god stemning. Vi var heldige med vejret. Vi fik 
valgt 3 forældrerepræsentanter og en suppleant. Popcorn og sluchice falder i 
god smag hos børnene. Tidspunktet for at slutte er tilpas. 
 

 

5. Forberedelse til sommerfest i vuggestuen 
Bestyrelsen deltager i sommerfesten. Der skal aflægges 

formandsberetning. Uvished om hvem der kan deltage men leder 

forventer at bestyrelsen selv finder ud af, hvem der kommer.. 

 
6. Information fra aldersintegreret Troldehøjen 

(Børnetal, ansatte og ansættelser, nye læringsmiljøer, tegning over 
evt. tilbygning for at optimere personaleforholdene, stærke 
inkluderende fællesskaber, budget mm 
Information, budget og tegninger er delt ud. Hurtig gennemgang – 
forældrene får info ud på aula. 
 

7. Nyt fra bestyrelsen 
Intet 
Lotte fortæller om at være en ”flue” på væggen på vores heldagstur til 
Hvalpsund. Fortæller at det var skønt at se, hvordan samarbejdet i 
personalegruppen bare fungerer optimalt – at vi virkelig er der for 
børnene, ser dem og vil dem. Så 1000 tak til Lotte for de flotte ord. 

 
8. Tak for indsats til Mikkel og Kristina 

 
9. Evt.  (Arbejdsdag?) 

Bestyrelsen enige om at det er for sent at holde arbejdsdag nu. Der er mange 
forældremøder i skolerne – der er meget at løbe til og vejret er meget ustabilt. 
Ønske om at holde arbejdsdag før sommerferien. Vi har før haft den 2. fredag i juni.  

 
 


